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Vergadering Commissie  Algemene Zaken /ruimte  d.d. 18 mei 2017 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Stijn van den Brekel (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Marije de 
Groot-Haen (CDA), Erik Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg) (tot en met agendapunt 3), Deborah 
Eikelenboom (SP), Tim Appels (Groep A),  Johan Swaans (VVD), Mark 
van Oosterwijk (Pro Actief Goirle). 
Uit de commissie Ruimte (agendapunt 2): Cees Pelkmans (Lijst Riel 
Goirle), Ad van Beurden (VVD), Paul Schellekens (VVD), Lucien van de 
Sanden (PvdA) 
Burgemeester Mark van Stappershoef, wethouder Guus van der Put, 
wethouder Marijo Immink 

Afwezig (met kennisgeving) Bert Schellekens (Lijst Riel Goirle) 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2017/18-mei/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel herindelingsontwerp grenswijziging Bakertand 
De burgemeester geeft een inleiding op het voorstel. 
Standpunten fracties 
LRG Het raadsvoorstel is een beter verhaal dan een jaar geleden. Lijst Riel Goirle heeft 

nog wel een aantal vragen en bedenkingen. Een jaar geleden werd vanuit 
handhaving een negatief advies gegeven over de grenscorrectie met name voor 
Bakertand Oost. Is het mogelijk dat we vanuit handhaving opnieuw een 
afgewogen advies krijgen, waarbij beargumenteerd wordt  waarom dit advies nu 
positief of wederom negatief zou zijn. Als er gehandhaafd wordt en er wordt 
beroep aangetekend, wat zijn dan de mogelijke gevolgen voor de 
toekomstperspectieven voor de ontwikkeling van dit gebied?  
Waarom wordt er onderhandeld over zowel Bakertand west als oost. Daar hebben 
we zelf niet voor gekozen. Is het mogelijk om dit los te koppelen. Waarom zit er 
druk op onderhandelingen? Waarom wil Tilburg niet wachten op Hilvarenbeek? 
Waarom wil Goirle rond de Oostplas recreatiedoeleinden ontwikkelen waardoor 
het toerisme zal aantrekken? Waar komt dit idee vandaan? 
Een deel van het plan ligt op vervuilde grond. Als we dit nu niet saneren moeten 
we dit mogelijk in de toekomst op eigen kosten gaan doen. Hoe kijkt het college 
aan tegen dit probleem? Daar is het ecologisch vervolgonderzoek voor nodig. Die 
uitkomsten worden in de zomer van 2017 verwacht. Lijst Riel Goirle vindt het van 
groot belang dat de uitkomsten van het vervolgonderzoek tijdig bekend zijn. 
De risico's van het bedrijf Primagaz wijzigen niet door de grenscorrectie, maar zijn 
wel van invloed op de ontwikkeling van de woningbouw. De raad van Tilburg moet 
een besluit herstellen over het bestemmingsplan, waarbij de beroepsprocedures 
door de gemeente Goirle moeten worden behandeld. Kunnen deze procedures 
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leiden tot een eventuele verplaatsing van Primagaz?  En zijn er afspraken gemaakt 
met Tilburg over een eventuele verplaatsing van Primagaz? 
We missen een bijlage van de planschadeovereenkomst. (Ligt  vertrouwelijk inzage 
bij de griffier). 
Hebben we met dit raadsvoorstel, de bijlagen nu ook werkelijk alle informatie 
ontvangen? 
Lijst Riel Goirle heeft nog geen definitief standpunt. 

PAG De kansen die er vorig jaar lagen, liggen er nog steeds. De risico's zijn ook nog 
steeds hetzelfde in de Hilvarenbeekse hoek. We hebben wat meer informatie, 
maar verder is er niet veel veranderd. We moeten beoordelen of het college de 
opdracht goed heeft uitgevoerd. Het college heeft de opdracht die wij in februari 
hebben gegeven, vol enthousiasme uitgevoerd. Pro Actief Goirle stelt vraagtekens 
bij het resultaat. We zijn er niet in geslaagd om alle dingen binnen te halen. 
Het college kan dan aangeven dat je niet alles uit de onderhandelingen hebt 
gerealiseerd of je kunt aangeven dat dit een prima resultaat is. Pro Actief Goirle is 
eerder geneigd nee tegen het voorstel te zeggen, door deze manier van 
aanpakken. Deze aanpak heeft tot een gevoel van druk bij de raads- en 
commissieleden geleid. Is het college ervan bewust dat deze manier van 
aanpakken dit effect zou kunnen hebben? Als het andere spoor was gevolgd, was 
het wellicht een stuk makkelijker geweest. 
De essentie is dat er risico's en kansen zijn. Vind je dat de kansen tegen de risico's 
opwegen? Het verdient  niet de schoonheidsprijs zoals zaken verlopen zijn, maar 
het voordeel van de twijfel wil Pro Actief Goirle geven. 

CDA Het CDA wil het historische stuk Goirle van de Bakertand graag terug. De 
onderhandelingen zijn begonnen in 2014. In een raadsinformatie die we toen 
hebben gekregen ging het om het stuk Sporenring - Boterpad. Op wel moment is 
er ingestemd in het proces dat het oostelijk deel er bij is gekomen? 
Wordt onrustig van de consequenties van het Primagaz-verhaal. Daar moeten 
betere afspraken over komen. 
Een deel van de 3,5 miljoen exploitatieresultaat hadden we graag als win-win-
situatie gezien. Het CDA zoekt nog de plus die de bestuurlijke onderhandelaar is 
meegegeven. Alles is wel erg eenzijdig. De winst zou ook naar Goirle mogen gaan. 
Het is bestuurlijke drukte om niets, wanneer we nu eerst een stuk naar Goirle 
doen en dan een stuk naar Hilvarenbeek. In de berekening van de kosten is men 
de fte voor handhaving vergeten.  
Wat gebeurt er nu echt, wanneer we het nog een jaar uitstellen? Er wordt grote 
druk op ons uitgeoefend, maar is er niet van overtuigd dat dit nu moet. Het kan 
volgend jaar ordelijker. 
De informatieverschaffing is soms wat moeizaam. De kwaliteit van de kaart is erg 
ontoegankelijk.  
Vindt dat de kaart die op internet staat niet erg toegankelijk is. 
Het blijft een hoofdpijndossier. De gebiedsontwikkeling is niet gebonden aan onze 
gemeentegrenzen.  
Als dit dossier niet doorgaat, dan is het helemaal niet zeker dat Tilburg iets doet. 
Wij rekenen ons rijk met woningbouwcontingenten, maar de provincie vindt 
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volgens een krantenartikel van deze week toch dat we meer moeten gaan 
bouwen.  
Wanneer het kaartje wordt aangepast naar het uiteindelijke uitgangspunt van 
Goirle, dan zijn veel bezwaren van het CDA opgelost.  

VVD De VVD was vorig jaar al voorstander om de intentieverklaring te ondertekenen. 
Het college is terug naar de onderhandelingstafel gegaan. Bij onderhandelingen is 
het een kwestie van geven en nemen. Dan begrijpt de VVD de einduitkomst.  
De stukken geven goed informatie over de situatie. Ook de risico's van Primagaz 
zijn goed bekeken. De VVD is blij met de verklaring van de burgemeester van 
Tilburg dat zij blijven meewerken aan de handhaving. 
Je moet er niet bang voor zijn dat je in Bakertand Oost de boel niet schoon krijgt. 
Dat kost tijdelijk een fte, maar je krijgt het opgeknapt. Als Hilvarenbeek niet 
meegaat, zijn wij daar niet bang voor. 
Een groot deel van de bodemverontreiniging ligt al op Goirles grondgebied. Die 
kosten zouden we toch gehad hebben.  
De toegevoegde waarde voor Goirle ligt in de toekomst. We groeien, we krijgen 
meer bijdrage van het Rijk, het draagt bij aan de zelfstandigheid van Goirle. Wij 
gaan als huidige raadsleden een toekomstige ontwikkeling voor Goirle niet 
blokkeren. Daar waar we een probleem zien, lossen we het op. Duidelijk is dat de 
VVD meegaat in het voorstel. 
Begrijpt de vragen die de risico's oproepen. We moeten de kansen en 
bedreigingen tegen elkaar afwegen. Begrijpt ook de druk uit Tilburg. Een 
gemiddeld project in het buitengebied duurt 7 jaar. Sommige projecten duren nog 
veel langer, omdat we alle problemen vooraf wilden oplossen.  

SP Geografisch hoort de Bakertand tot Goirle. Er zijn veel problemen met het 
oostelijk gebied. Haastige spoed is zelden goed. Waarom zouden we niet een jaar 
kunnen wachten en de onderhandelingen met Hilvarenbeek afwachten? 
Het enthousiasme van het college zit vooral bij de woningbouw. Daar zijn 
financiële voordelen uit te halen. Maar wat voegt dat toe aan de kwaliteit? Als we 
nu naar het gebied kijken, heeft dit gebied een stuk natuurlijke geschiedenis. Het 
Bouwen moet met respect voor de omgeving. Er moet gebouwd worden op een 
manier die hier past. Bijvoorbeeld grasdaken, woongroepen, zorgboerderij, 
woningen in een tuin in plaats van met een tuin. Het zou heel mooi zijn als er eens 
een ander type woningen wordt gebouwd. Wat is de toevoegde kwaliteit? 
wil graag de onderhandelingen met Hilvarenbeek afwachten en wil meer 
duidelijkheid over de wijk die er gebouwd gaat worden. 
Voelt de druk van Tilburg, het moet snel worden gedaan. Worden er dan straks 
Tilburgse problemen onze problemen? Het is ons niet te doen om de 450 
voordeuren. Wat heeft het college voor ogen wat voor wijk hier moet komen. Wij 
willen hier goedkope en betaalbare woningen. Wij zien graag een andere wijk. 
Wat is het einddoel? 

PvdA Sluit zich aan bij het betoog van de VVD. Heeft gezien dat alle zaken goed ter hand 
zijn genomen, of ter hand worden genomen. Is blij dat het stuk weer op de agenda 
is gekomen. Er ligt een unieke strategische kans voor Goirle die we niet voorbij 
zouden moeten laten gaan. We krijgen weer regie op het gebied dat traditioneel 
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tot het Goirlese hoort. 
Tilburg zou als dit niet doorgaat over de A58 gaat bouwen en gebruik de bewoners 
maken van onze voorzieningen. Het is voor onze zelfstandigheid niet goed, 
wanneer Tilburg over de A58 bouwt. 
In beginsel wil elke partij de Bakertand terug bij Goirle. Dan moet je er ook aan 
kunnen werken om dit samen te realiseren.  
Op elk risico wordt er door Tilburg op een positieve manier geantwoord. Op alle 
risico's krijgen we het volle pond. Wellicht niet op de bijdrage voor de 
woningbouw, maar dat kan hij niet beoordelen.  
Het is nu een unieke kans. Om meerdere redenen is doorschuiven geen optie. Los 
van de reactie van Tilburg, levert doorschuiven op dat volgend jaar er weer zo'n 
voorstel ligt voor een nieuwe raad die er twee maanden zit. Die raad vindt dan 
weer dat er veel druk op de schouders ligt. 

Groep A Is erg positief over het voorstel. De risico's worden afgedekt door Tilburg. 
Daarnaast wordt er € 900.000,-- in ons fonds bijgedragen. Ook op langere termijn 
levert het Goirle veel extra (belasting)inkomsten op. Dat is een enorme winst 
situatie voor onze gemeente. 
Vraagt aan de heer Schellekens van Lijst Riel Goirle of het voorstel in principe 
positief wordt beoordeeld. 

 
Toezeggingen: 

• Een raadsinformatie komt  met de actuele adviezen met betrekking tot de handhaving 
• Bij de stukken wordt een beter toegankelijke kaart van de grenscorrectie gevoegd 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
3. Raadsvoorstel aanbesteding accountantsdiensten 
 
Standpunten fracties 
VVD Vindt het schitterend dat we samenwerken met Hilvarenbeek en Oisterwijk. 

Grotere accountantskantoren willen niet meer in gemeenten als Goirle actief zijn. 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4.  Raadsvoorstel begroting 2018 en jaarstukken 2016 Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
5. Intergemeentelijke samenwerking 
Er zijn geen mededelingen. 
 
6.  Verslag commissie Algemene Zaken van 22 maart 2017 en verslag van de brede commissie van 19 

april 2017 
De verslagen van de commissies worden ongewijzigd vastgesteld.  
De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
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7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
De burgemeester geeft aan dat na de kaderbrief van Hart van Brabant de begroting komt.  
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouder 
Marije de Groot vraagt naar aanleiding van een raadsinformatie over Veilig Thuis of er kwantitatieve 
gegevens zijn over het aantal casussen. 
Wethouder Immink zegt toe een kwantitatief overzicht te verstrekken. 
Mevrouw De Groot heeft in het jaarverslag Diamant gezien dat wethouder Van der Heijden vermeld staat 
als wethouder Goirle. 
 
9. Stukken ter kennisname (zie bijlage) 
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname. 
 
10.        Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
21 juni 2017.  
 
De voorzitter,     de griffier,   
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ  18 mei 2017 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1. 18-05-2017 Bakertand: een raadsinformatie komt  
met de actuele met betrekking tot de 
handhaving 

Burgemeester  Raadsinformatie wordt opgesteld. 

2. 18-05-2017 Bakertand: bij de stukken wordt een 
beter toegankelijke kaart van de 
grenscorrectie gevoegd 

Burgemeester Bij verslag Zie bijlage 

3. 18-05-2017 Vraag CDA: kwantitatieve gegevens zijn 
over het aantal casussen Veilig Thuis 

Wethouder 
Marijo Immink 

 Raadsinformatie wordt opgesteld. 

4. 22-03-2017 CDA vraagt of het klopt dat gemeente 
Hilvarenbeek zich zou willen aansluiten 
bij de Kempengemeenten. Hoe verhoudt 
dit zich tot de intergemeentelijke 
samenwerking Goirle, Hilvarenbeek, 
Oisterwijk?  

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

 Wethouder Theo van der Heijden geeft in de 
commissievergadering aan dat het 
antwoord  mogelijk in een raadsinformatie kan 
worden medegedeeld. 

5. 23-11-2016 Raadsvoorstel marktverordening en 
marktgeldenverordening: bekijken of de 
kostentoerekening op het juiste niveau 
plaatsvindt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 We gaan het komende jaar gebruiken om de 
inkomsten en uitgaven te evalueren. 

  



 
 
Bladnummer Datum 
 22 maart 2017 

 

6 25-5-2016 PvdA geeft aan dat Tilburg een fair trade 
gemeente is en vraagt naar het beleid 
van de gemeente Goirle hieromtrent. 

  Om te komen tot een fair trade gemeente, heeft de 
gemeente is (in Tilburg) een (arbeidsintensief) traject 
opgezet met de middenstand, horeca etc.. De 
gemeente Goirle heeft geen middelen / specifiek 
beleid hieromtrent. Wij zullen ook bij de gemeenten 
Hilvarenbeek en Oisterwijk nagaan of en zo ja wat 
evt. in samenwerking kan worden opgepakt. 

 
 
 



 
 
Bladnummer Datum 
 22 maart 2017 

 

 


